
PRESENT PERFECT SIMPLE





Χρησιμοποιούμε Present Perfect Simple για να μιλήσουμε για κάτι που:





άρχισε στο παρελθόν και συνεχίζεται 


We’ve been in the garden for an hour.


έγινε στο παρελθόν και δεν ξέρουμε ή δεν μας ενδιαφέρει το πότε


I have been to London.


έγινε στο παρελθόν αλλά τα αποτελέσματα είναι ορατά στο παρόν


I have broken my arm and now I can’t play football.


μόλις τελείωσε


Our break has just finished.





Σχηματίζεται με το have/has + την παθητική μετοχή (γ΄στήλη) του κύριου ρήματος.





Κατάφαση: I have broken, you have broken, he has broken, she has broken….


Ερώτηση: have I broken?, have you broken?, has he broken?, has she broken?...


Άρνηση: I haven’t broken, you haven’t broken, he hasn’t broken, she hasn’t broken…..





Time expressions:


Already=ήδη


Just = μόλις


For=για, εδώ και


Since=από, από τότε


Never=ποτέ (σε καταφατικές προτάσεις)


Ever=ποτέ (σε ερωτηματικές προτάσεις)


Yet=ακόμη, μέχρι τώρα (σε ερώτηση και άρνηση, στο τέλος της πρότασης)


Recently=πρόσφατα


Lately=τώρα τελευταία


So far=μέχρι τώρα


How long= για πόσο καιρό(σε ερωτήσεις)





!!! Have been to = έχω πάει κάπου και έχω επιστρέψει.


I have been to London twice. ( Τώρα δεν είμαι στο Λονδίνο)


     Have gone to = έχω πάει κάπου και είμαι ακόμη εκεί.


Mum has gone to the supermarket. (Είναι ακόμη στο σουπερμάρκετ)








